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J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. június 14-én 18,00 órai 
kezdettel Kálló községben a polgármesteri hivatalban megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Baboss Buda, 
Balla Jánosné, Benedek Péter István, Kapás Antalné, Koncz Lajosné – szám szerint a 7 tagú 
képviselő-testület összeg tagja 
Koncz Anita körjegyző – meghívott 
Makó Lászlóné – roma nemzetiségi önkormányzat elnöke 
 
A polgármester köszönti a   megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja 
az ülést. Kijelöli Balla Jánosné és Kapás Antalné képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére, 
melyet a képviselők egyhangúlag elfogadnak. 
 
 
Ivanovics István polgármester: A meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja 
elfogadni. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 18/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 
 A képviselő-testület a 2012. június 14-i napirendjét az alábbiak szerint állapítja meg: 
 

1./ Az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosítása 
   Előterjesztő: polgármester 
 2./ A vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet módosítása 
   Előterjesztő: körjegyző 
 3./ Az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló rendelet  megalkotása 
   Előterjesztő: körjegyző 
 4./ A lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítása 
   Előterjesztő: polgármester 
 5./ A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-vel kötött közszolgáltatási szerződés 
                  megszüntetése 
   Előterjesztő: polgármester 
 6./ A települési szilárd hulladék szállítását és kezelését végző új közszolgáltató  
                 kiválasztása 
   Előterjesztő: polgármester 
 7./ Együttműködési megállapodás megkötése Kálló Község Roma Nemzetiségi 
                 Önkormányzatával 
   Előterjesztő: polgármester 
 8./ 2012. évi nemleges Közbeszerzési terv 
   Előterjesztő: körjegyző 
 9./ Gyermekvédelmi beszámoló a 2011. évről 
   Előterjesztő: körjegyző 
 10./ Egyebek 
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont 
Az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosítása 
(Elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: A mostani költségvetés módosítása főként az óvoda 
költségvetés módosítása miatt szükséges. El kellett telnie néhány hónapnak, hogy lássák azt, 
az önkormányzat intézményeinél a külön számlák vezetése a gyakorlatban milyen 
problémákat vethet fel. 
Úgy gondolták, hogy tizenkét egyenlő részre osztják szét a dologi kiadások összegét, mely 
havi rendszerességgel kerül átutalásra az intézmények számára. Az idei évben az óvodában az 
élelmiszerre tervezett 9,2 millió forintból, már most elfogyott 5,2 millió forint.  
Nincs kiforrva még ez a dolog, az idei a tanulóév. 
Az óvoda elköltötte a havonta rendelkezésre álló összeget, fennmaradt 940 ezer forint 
kifizetetlen számla. 
 
Balla Jánosné képviselő: Ha jól érti, az alábbiak szerint folyik az intézmények gazdálkodása: 
12 egyenlő részletben, havonta kerül átutalásra a számlájukra az éves költségvetés 1/12 része. 
Minden hónapban egyforma összeg jut, amiből gazdálkodni kell az intézményvezetőknek. 
Véleménye szerint a vezetőknek figyelemmel kell kísérni, hogy a havi szinten rendelkezésre 
álló összegből tudjon működni az intézmény. 
 
Koncz Anita körjegyző: Úgy működik a rendszer, hogy ha valamelyik hónapban többet akar 
elkölteni az intézmény mint a havi ellátás, akkor a szükséges összeget ez előtte lévő 
hónapokban meg kell spórolni. 
 
Ivanovics István polgármester: A vezetők nem  tudták pontosan, kiegyenlítetten szabályozni 
ezeket a kifizetéseket. Az SZMSZ szerint márciusban kell megvásárolni a munkaruhát, és 
nem gondolnak arra, hogy ki kell fizetni a gázszámlát, vagy fel kell tölteni a SZÉP kártyát.  
Alaposan végig kell gondolni, hogy az év folyamán mikor, milyen ellátás kerüljön kifizetésre. 
 
Balla Jánosné képviselő: A szükséges összeget a megelőző hónapokban ki kellett volna 
gazdálkodni. 
Az dolgozók biztos feltették az óvodavezetőnek a kérdést, hogy milyen juttatást, mikor 
kapnak meg. Az dolgozó nem tudja, hogy havi fixből kell gazdálkodni az 
intézményvezetőnek, valószínűleg nem kapnak elegendő információt ezzel kapcsolatban. 
Ezeket a dolgokat a vezetőknek szükséges lenne megbeszélni az intézmények dolgozóival is. 
Azt mondja a vezető, hogy nem ad az önkormányzat, holott az intézményvezetők 
gazdálkodnak az éves költségvetésükből, de nincs meg a szükséges információszolgáltatás a 
részükről. 
 
Ivanovics István polgármester: Azt hallja rendszeresen vissza, hogy az önkormányzat nem ad 
elegendő pénzt az óvodának. Ezzel szemben természetesen minden intézmény megkapja a 
működéséhez szükséges összeget. 
Egyik testületi ülésen beszéltek arról, hogy zárszámadás után, amennyiben lesz 
pénzmaradványa az önkormányzatnak, illetve majd az élelmezésre fordított összegnél látható 
lesz, hogy milyen lesz az éves szükséglet, akkor az óvoda költségvetése módosításra kerül. 
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Javasol 1,8 millió forintot a tartalékból az óvoda költségvetéséhez odatenni. Az összeg két 
részletben kerülne átutalásra az óvoda számára, hogy minden időben kifizethető legyen. 
Megelőlegezésre került az óvoda számára 555 ezer forint, hogy feltölthessék a SZÉP 
kártyákat, különben  nem tudták volna megtenni.  
Mivel az önkormányzat is havi rendszerességgel kapja a normatívákat, ezért nagyon szoros 
gazdálkodást kell önkormányzati szinten folytatni ahhoz, hogy ilyen esetekben kisegítsék az 
intézményeket. 
 
Balla Jánosné képviselő: Ha van az intézményeknek saját költségvetés, akkor a vezetőknek 
kötelessége beosztani. 
 
Koncz Anita körjegyző: Véleménye szerint a nem havi rendszerességgel jelentkező 
kiadásokat, nem egy időszakban kellene kifizetni, hanem arányosan elosztani az év folyamán. 
 
Ivanovics István polgármester: Kérte az intézményvezetőket, hogy az előirányzat 
felhasználási ütemtervüket nyújtsák be az önkormányzat felé. El kell telnie egy kis időnek 
ahhoz, hogy teljesen átlátható, előre tervezhetőek legyenek a kiadások. Természetesen ez is 
csak úgy működik, ha önkormányzati szinten mindig rendelkezésre áll egy kis tartalék, 
különben csak havi fix összeget tudnak az intézményeknek utalni. 
 
Koncz Anita körjegyző: Meglepetésszerűen érte az intézményvezetőket, hogy havi fixből kell 
gazdálkodni, ez az év szükséges ahhoz, hogy kialakuljon a megfelelő gyakorlat. 
 
Ivanovics István polgármester: Eddig úgy volt, hogy amikor az intézménynek pénzre volt 
szüksége, akkor  mindig megoldotta az önkormányzat, mindig úgy gazdálkodtak, hogy 
szükség esetén minden intézmény megkapja a szükséges összeget. 
Most segítettek abban az óvodának, hogy kifizették az elmarad számlát, és feltöltötték a SZÉP 
kártyát. Az a probléma, hogy az óvoda dolgozói, a vezető részéről nincsenek megfelelően 
informálva. 
Pozitívum is van, állítólag javult az ebéd minősége. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Kérdés az, hogy ez majd hogyan jelentkezik plusz költségként? 
 
Koncz Anita körjegyző: Plusz kiadást nem eredményezhet az ebéd minőségének javulása, 
hiszen adott összegből lehet megfőzni az ebédet.  Megállapított a képviselő-testület egy 
normát összeget, amely felszorzásra kerül a megfőzött adagszámmal, ez adja az élelmiszerre 
költhető összeget. 
 
Ivanovics István polgármester: Örül, hogy van annyi tartaléka az önkormányzatnak, hogy az 
óvoda költségvetése megemelhető legyen. Reméli, hogy ezzel az összeggel már fenntartható 
lesz az óvoda egész éves működése. Javasolja a képviselő-testületi tagoknak, hogy a 2012. évi 
költségvetés módosítással kapcsolatban előterjesztett rendelet-tervezetet az előterjesztés 
szerint fogadják el. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 10/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosításáról. 
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2./ napirendi pont 
A vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet módosítása 
(Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Minden képviselő-testületi tag megkapta az írásos 
előterjesztést, kéri a képviselő-testületi tagok észrevételeit, javaslatait ezzel kapcsolatban. 
 
Koncz Anita körjegyző: A nemzeti vagyonról szóló törvény 2. számú melléklete felsorolja a 
nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű vagyontárgyakat. Ezen felül a képviselő-
testületek felhatalmazást kapnak arra, hogy az eddig forgalomképtelennek minősített 
vagyontárgyak közül helyi szinten kiemelt jelentőségű vagyontárgyat jelöljön meg. Ezek az 
ingatlanok nem idegeníthetőek el, és nem terhelhetőek meg.  
Szükség lesz még rövid és hosszú távú vagyongazdálkodási tervet készíteni, melyre a 
későbbiekben fog sor kerülni. 
Nem javasolnak önkormányzati vagyontárgyat kiemelt jelentőségű nemzeti vagyonnak 
minősíteni. 
 
Ivanovics István polgármester: Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy a rendeletmódosítást 
az előterjesztésnek megfelelően fogadják el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testületi minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 11/2012. önkormányzati 
rendeletét az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 
 
3./ napirendi pont  
Az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló rendelet  megalkotása 
(Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz Anita körjegyző: Az előző testületi ülés előtt minden képviselő megkapta a részletes 
írásos előterjesztést, melyet már megtárgyaltak. A rendelet-tervezet véleményeztetésre került 
az önkormányzat honlapján. Vélemény, észrevétel ezzel kapcsolatban nem érkezett, javasolja 
a rendeletet az eredetileg előterjesztett formában elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 12/2012. önkormányzati 
rendeletét az egyes anyakönyvi események engedélyezésének szabályairól, valamint az 
azokért fizetendő díjak mértékéről 
 
Ivanovics István polgármester: Javasolja a képviselő-testületi tagoknak, hogy a 4.,5. és 6. 
napirendi pontok tárgyalására egyszerre kerüljön sor, mert egy témakört érint 
 
4./ napirendi pont 
A lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítása 
 
5./ napirendi pont 
A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-vel kötött közszolgáltatási szerződés megszüntetése 
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6./ napirendi pont 
A települési szilárd hulladék szállítását és kezelését végző új közszolgáltató kiválasztása 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Már többször is beszélgettek a szemétszállítással 
kapcsolatosan, tudják a képviselő-testületi tagok, hogy a Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. 
2012. április 05-én felmondta a közszolgáltatási szerződést. 26 településről szállítottak a 
környéken, jelenleg 10 településsel van még szerződésük, a többi település esetében közös 
megegyezéssel megszüntetésre kerültek. Hat hónapos felmondási idő szerepelt a 
közszolgáltatási szerződésben, tehát mindenképpen kellett volna másik szolgáltatót keresni, 
nem érdemes tovább ragaszkodni a felmondási időhöz. 
 
A cég tájékoztatása szerint, amennyiben 2012. június 15-hatállyal nem kerül közös 
megegyezéssel megszüntetésre a közszolgáltatási szerződés, akkor a Kvg. Zrt. 
díjkompenzációt nyújt be az önkormányzat felé, mely igen nagy összeget jelentene, az 
önkormányzat nem áll úgy anyagilag, hogy ezt megfizesse. A szerződés megszüntetése esetén 
a kintlévőségeket sem terheli az önkormányzatra. 
Kéri még a cég az adók módjára történő behajtást, a behajtott összeg átutalását, illetve a 
végrehajtás állásáról havi gyakorisággal kér tájékoztatást. 
 
Balla Jánosné képviselő: Ha jól érti, akkor a Kvg. Zrt. minden követelést elenged, 
amennyiben az önkormányzat 2012. június 15-el közös megegyezéssel megszünteti a 
közszolgáltatási szerződést. 
 
Koncz Anita körjegyző: Ebben az évben mindenképp kell új közszolgáltatót keresni az 
önkormányzatnak, mert a felmondási idő október elején lejár, három hónapra talán még 
nehezebb szerződést kötni valamelyik céggel. 
 
Ivanovics István polgármester: A környéken a Kvg. Zrt-nek hét településsel van 
közszolgáltatási szerződése, ez a hét település: Kálló, Erdőtarcsa, Vanyarc, Szirák, Bér, 
Palotás és Kisbágyon. Látszott a szolgáltatókkal való tárgyalás folyamán, hogy a települések 
csak együttesen tudnak szerződést kötni, hiszen egyik cég sem vállal egyetlen településen 
szolgáltatást, legalább négy településnek kell szerződni. 
Bármelyik szolgáltató csak december 31-ig köt szerződést. Azt, hogy jövőre milyen 
rendszerben működik majd a szemétszállítás, még nem lehet tudni, nem jelent még meg az új 
hulladékgazdálkodási törvény. A díjemelésre sajnos lehet számítani, nem tudja ez milyen 
hatást vált ki a településen, hiszen így is nagy a kintlévőség. 
 
Több szemétszállítást végző cégtől kértek be az önkormányzatok árajánlatot és 
közszolgáltatási szerződés tervezetet. 
 
A Biopannónia Csak Palotásra vállalta a szolgáltatást, mivel a többi településnek nagy a 
kintlévősége. 
 
Az ASA viszonylag magas áron akar szolgáltatni, és az önkormányzatra akarja hárítani a 
kintlévőség megfizetését. 
 
A Lőrinci Város Kft. nem vállalta a díjbeszedést, erre az önkormányzatnak viszont nincsen 
kapacitása, kukát sem tud biztosítani. 
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Mül Transport Kft.: Eddig alvállalkozóként dolgozott a Kvg. Zrt-nél. Már régóta folytak vele 
a tárgyalások, de nem tudtak az árban megállapodni. A díjhátralékot az önkormányzattal 
közösen rendeznék, intézményektől, temetőtől nem vinnék el ingyenes a szemetet, illetve a 
lomtalanításért is kellene fizetni. Szerződést tervezetet nem küldött a cég, így nem tudják 
előre tisztázni a szerződéskötés feltételeit. Kis cég, bizonytalan, hogy újabb hét településen 
zökkenőmentesen zajlana-e a szemétszállítás. 
 
Az AVE Hevesi Városfenntartó Kft 358 Ft + áfa, illetve kis kuka esetében 262 Ft + áfa díjon 
szállítaná hetente a szemetet. A temetői kuka szállítását sem vállalta fel más. Ugyanazokkal a 
feltételekkel kötné meg a szerződést, mint a Kvg. Zrt.. Biztosítaná az ingyenes lomtalanítás, 
szelektív hulladékgyűjtést, temetői konténer elszállítását, közintézményekről ingyenes 
szállítást. 
Az AVE július 1-től kötne szerződést, így lehet, hogy kiesne a szemétszállításból egy-két hét, 
de még nem biztos. 
Ezzel a céggel van esély arra, hogy itt maradhassanak a kukák, mert csak 2014. év végére 
kerülne teljes egészében kifizetésre a kuka, mivel a Kvg. Zrt. is csak lízingeli. Az sem lenne 
jó megoldás, ha a szerződés megszűnésével elvinnék a kukákat, illetve az sem tűnik jó 
megoldásnak,  ha a lakosságnak meg kellene vásárolni, mert nem mindenki tudná kifizetni az 
árát. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: A fekete kukák megmaradtak annak idején, az AVE nem vitte 
el. 
 
Ivanovics István polgármester: A kukák jelenlegi összértéke 1.8 millió forint körül van, ezt az 
önkormányzat sem tudja kifizetni. A nagy kuka jelenlegi értéke kb. 4000 Ft, a kicsi 3000 Ft. 
Szeretné az önkormányzat, ha valamilyen formában itt maradnának a kukák, mert fél éves 
időtartamra egyik cég sem akar ingyen kukát biztosítani, a kukák cserélgetését sem lenne 
egyszerű kivitelezni. 
 
Balla Jánosné képviselő: Kiszámolták már, hogy mennyi lenne a negyedéves díj? 
A segélyből levonható a szemétszállítási díj? 
 
Ivanovics István polgármester: 5000 Ft körül lenne nagy kuka esetében. Sajnos máshol sem 
kevesebb a szemétszállítási díj, jövőre lehet, hogy még ettől is magasabb árak lesznek. 
 
Koncz Anita körjegyző: Semmilyen önkormányzat által fizetett szociális juttatásból nem 
vonható le a szemétszállítási díj, illetve más jellegű tartozás sem. A szolgáltató cégnek 
lehetősége van arra, hogy a szemétszállítási díjhátralékot adók módjára kimutatható 
tartozásként megküldje a hivatal részére behajtás végett.  Kálló községben sok az ilyen jellegű 
tartozás, rengeteg vele a munka, a végeredmény  viszont csekély, mert a hátralékkal 
rendelkezők közül kevesen rendelkeznek letiltható jövedelemmel. A hivatali dolgozóknak 
viszont rengeteg vele a munkájuk. 
 
Ivanovics István polgármester: Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy Kvg. Zrt-vel a 
közszolgáltatási szerződést 2012. június 15- hatállyal szüntessék meg. Az árajánlatot beküldő 
közszolgáltatók közül az AVE Hevesi Városfenntartó Kft-t javasolja kiválasztani, kéri a 
testületet, hogy hatalmazzák fel a szerződés aláírására.  
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Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozta: 
 
 19/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kaposvári 
Városgazdálkodási Zrt-vel, 2010. március 09-én létrejött, települési szilárd hulladék 
összegyűjtésére és ártalmatlanítására történő elszállítására kötött közszolgáltatási 
szerződést 2012. június 15-i hatállyal, a közszolgáltatási szerződés 15.1 pontja alapján 
közös megegyezéssel megszünteti. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
A megállapodás aláírásának feltétele, hogy a szolgáltató kijelenti, hogy az 
önkormányzattal szemben sem díjkompenzációs, sem díjhátralékból eredő, sem egyéb 
követelése nincs. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
20/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 
Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2012. július 
01-től 2012. december 31-ig terjedő időszakra közszolgáltatási szerződést köt az AVE 
Hevesi Városfenntartó Kft-vel (székhelye: 3360 Heves, Károlyi Mihály út 15.) 
települési szilárd hulladék összegyűjtésére és ártalmatlanításra történő elszállításra. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a közszolgáltatási szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Ivanovics István polgármester: Mivel az AVE-vel kerül megkötésre a közszolgáltatási 
szerződés, ezért az általa megajánlott díjakat javasolja elfogadásra. 

 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 13/2012. önkormányzati 
rendeletét a lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapításáról 
 
 
7./ napirendi pont 
Együttműködési megállapodás megkötése Kálló Község Roma Nemzetiségi 
Önkormányzatával 
(A megállapodás a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Minden testületi tag megkapta írásban az együttműködési 
megállapodás tervezetet. Várja az ezzel kapcsolatos észrevételeket, javaslatokat. 
 
Balla Jánosné képviselő: Ki állította össze a megállapodást? 
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Koncz Anita körjegyző: A hivatalban került összeállításra a megállapodás tervezet, majd 
átadásra került a nemzetiségi önkormányzat elnökének, hogy megtehesse az ezzel kapcsolatos 
észrevételeit. 
Együttműködési megállapodás eddig is volt a települési és a kisebbségi önkormányzat között, 
de mivel változtak a számlavezetési és egyéb pénzügyi szabályok ezért szükséges volt teljes 
körűen áttekinteni. Az új nemzetiségi törvény szerint biztosítani kell a nemzetiségi 
önkormányzatok számára egy irodahelyiséget, a testületi működéssel kapcsolatos feladataik 
elvégzéshez, ennek lehetőségét a megállapodásba is be kellett venni. Eddig is biztosítottuk a 
kisebbségi önkormányzatok működéséhez szükséges segítséget, adminisztrációt, ezután sem 
lesz másképp.  
Előírás, hogy minden év január 15-ig kerüljön sor a megállapodás felülvizsgálatára, melyet 
szükség esetén módosítani kell. 
Kérdezi a roma nemzetiségi önkormányzat elnökét, hogy a megállapodással kapcsolatban 
van-e valamilyen észrevétele. 
 
Makó Lászlóné elnök: Egyetért a megállapodás tervezettel. 
 
Balla Jánosné képviselő: A nemzetiségi önkormányzat internet használati költsége is az 
önkormányzatot terheli? 
 
Koncz Anita körjegyző: Egyszeri bekötési költsége volt, havi kiadás nem fog jelentkezni, 
mivel a körjegyzőség internetkapcsolatán keresztül fog működni. 
 
Ivanovics István polgármester: Bízik benne, hogy a nemzetiségi önkormányzattal 
együttműködve előre haladnak a helyi kisebbség ügyében,  örülne, ha a helyi nemzetiségi 
önkormányzat is nyújtana be pályázatot. 
A Közép-Duna-Völgyi Vízügyi Igazgatóság alkalmazásában majdnem 30-an dolgoznak a 
községben, de nagyon rossz a munkamorál, nem dolgoznak, sokszor meg sem jelennek a 
munkahelyükön. Attól tart, hogy ha így marad a helyzet, akkor jövőre nem lesz lehetőség 
ilyen jellegű munkára. Abban kérte a nemzetiségi önkormányzat elnökének segítségét, hogy 
próbáljon ebben az ügyben lépni, beszéljen az emberekkel. Ha visszaélnek a kapott 
munkalehetőséggel, jövőre még ez a munka sem lesz. 
 
Makó Lászlóné elnök: Az ügyben próbál minden tőle telhetőt megtenni, már amennyire 
meghallgatják és elfogadják a tanácsát. 
 
Balla Jánosné képviselő: Mikor van ügyfélfogadás van, mennyien jönnek nemzetiségi ügyet 
intézni? 
 
Makó Lászlóné elnök: Jönnek mindenféle ügyes-bajos dolgukkal, sok a probléma, amelyben 
segítséget kérnek. 
 
Balla Jánosné képviselő: Mikor van ügyfélfogadás? 
 
Makó Lászlóné elnök: Minden szerdán, 9-10 óráig. 
 
Balla Jánosné képviselő: Elég a heti egy óra? 
 
Makó Lászlóné elnök: Tudják már, hogy mikor van ügyfélfogadás, megszokták az időpontot. 
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Czeba Katalin alpolgármester: Nem lenne jobb legalább heti kétszer egy óra ügyfélfogadást 
tartani? Azért, hogy lássák a nemzetiségi lakosok, hogy több idő van rájuk szánva. 
 
Ivanovics István polgármester: Személy szerint ő is úgy képzelte eredetileg, hogy mikor a 
polgármesteri hivatalban van ügyfélfogadás, azokon a napokon a nemzetiségi önkormányzat 
is tartana legalább egy órát. 
 
Balla Jánosné képviselő: Van előrehaladás, előremozdulás a cigányság felfogásában? 
 
Makó László elnök: Beszélt az erdészettel, hogy ingyen szedhessenek fát, annak fejében, 
hogy kitakarítanak egy bizonyos területet. A helyi erdész már sokszor adott lehetőséget az itt 
élő cigányoknak, mindig visszaéltek vele és meglopták. 
 
Ivanovics István polgármester: Reméli, hogy most nem fognak visszaélni a lehetőséggel, mert 
akkor biztos, hogy többet nem kapnak. 
Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy a megállapodást az írásos előterjesztés szerint 
fogadják el. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testületi minősített többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 21/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Kálló Község 
Önkormányzata és Kálló Község Roma Nemzetiségi Önkormányzata közötti 
együttműködési megállapodás tervezetet és az alábbiakról határozott: 
1. A Képviselő-testület az együttműködési megállapodást a határozati javaslat 

melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
2. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az együttműködési 

megállapodás aláírására. 
3. A Képviselő-testület felkéri a körjegyzőt, hogy a döntésről Kálló Község Roma 

Nemzetiségi Önkormányzatát tájékoztassa. 
 
8./ napirendi pont 
2012. évi nemleges közbeszerzési terv 
(Közbeszerzési terv a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz Anita körjegyző: Kálló községben a 2012. évi közbeszerzési terv nemleges,  mivel 
egyik beszerzés sem haladja meg a közbeszerzési értékhatárt. Két árubeszerzés lesz az idén: a 
kisgépes és a biztonságtechnikai berendezések beszerzése, melyek együttes összege sem 
haladja meg a közbeszerzési értékhatárt, így közbeszerzési eljárás lefolytatás nem szükséges. 
Természetesen, amennyiben az év folyamán újabb beszerzés is megvalósulna, akkor a terv 
módosítása is szükségessé válhat. De előreláthatólag más beszerzésre az idei évben nem 
nyílik lehetősége az önkormányzatnak. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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 22/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Kálló község 2012. évi 
nemleges közbeszerzési tervét elfogadja. 

 
9./ napirendi pont 
Gyermekvédelmi beszámoló a 2011. évről 
(A beszámoló a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz Anita körjegyző: A gyermekvédelmi törvény előírásának megfelelően az idén is 
elkészítésre került az előző évről a gyermekvédelmi beszámoló. A beszámoló az előző évek 
gyakorlatának megfelelően került elkészítésre, melyet minden testületi tag írásban megkapott. 
Kéri a beszámolóval kapcsolatos észrevételeket. 
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 23/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. évi gyermekvédelmi 
beszámolót megtárgyalta és azt elfogadja. 

 
10./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Óvoda nyári zárva tartásával kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester:  Az óvodai nevelés szüneteltetését 2012. július 16-től 
augusztus 20-ig, az étkeztetés szüneteltetését 2012. július 30 – augusztus 20. között tervezi az 
óvoda. Az óvodavezető tájékoztatása szerint a szülők részéről visszajelzés arra vonatkozóan 
nem érkezett, hogy a tervezett zárás idején nem tudnák megoldani gyermekeik elhelyezését. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

24/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 
 Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az általa fenntartott Napraforgó 
Óvodában  a nyári szünet időpontját az alábbiak szerint határozza meg: 
 

 - óvodai nevelés: 2012. július 16-tól 2012. augusztus 20-ig, 
 - étkeztetés: 2012. július 30-tól 2012. augusztus 20-ig szünetel. 
 

  A képviselő-testület utasítja az óvodavezetőt, hogy az óvodai munkát fenti nyári   
szüneti időpontok figyelembe vételével szervezze meg és irányítsa. 

 
  Felelős. óvodavezető 
  Határidő: fentiek szerint 
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Kéz a Kézben Egyesület kérelme 
 
Ivanovics István polgármester: Kérelem érkezett a Kéz a Kézben Egyesület részéről, melyben 
az önkormányzat anyagi támogatását kérik. Az egyesület tagjai nagyrészt nyugdíjasok, a 
támogatást gyógyfürdőzéshez szeretnék felhasználni. Tavaly is részesültek támogatásban, az 
idén is  50.000.-Ft-ot javasol megállapítani a részükre. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többség szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
  25/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
  

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a „Kéz a 
Kézben” Egyesületet 2012. évben 50.000.-Ft anyagi támogatásban részesíti. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert  az összeg átutalására. 
 
 

Kicsi-Koncz Kft kérelme 
 
Ivanovics István polgármester: A mai napon érkezett kérelem a Kicsi-Koncz Kft. részéről. 
Több havi bérleti díj elmaradásuk van, összességében: 394.000.- Ft összegben, melyre hat heti 
részletfizetés engedélyezését kéri. 
 
Balla Jánosné képviselő: Javasolja, hogy engedélyezze részükre a képviselő-testület a 
részletfizetést.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 26/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kicsi-Koncz Kft. kérelmének 
helyt ad és részükre a 394.000.- Ft bérleti díj hátralék részletfizetését engedélyezi hat 
heti egyenlő részletben. 

 
Kamera felszerelésével kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: Ismeretes a képviselő-testületi tagok előtt, hogy  nyert a 
biztonságtechnikai berendezések beszerzésévek kapcsolatosan benyújtott pályázat. A kamerák 
felszerelése augusztus 31-ig fog megvalósulni. A munka elvégzéséhez szükséges lesz még az 
ÉMÁSZ-tól engedély kérni mindes egyes kamerára. 
Szeretné, ha a pályázati összegből megvalósított kamerákon kívül még egy kamera kerülne 
felszerelésre. A pontos összeget jelenleg nem tudja, úgy gondolja, hogy maximum 600 ezer 
forintból kihozható lenne. Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy engedélyezzék még egy 
kamera telepítését. Mindnyájunk érdeke, hogy minél több helyen legyen a településen 
kamera. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
  27/2012. (VI.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

 Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 
hozzájárulását adja egy kamera felszereléséhez a községben 600.000.-Ft, azaz: 
„Hatszázezer” forint erejéig. 
 
A kamera beszerzését és felszerelését az önkormányzat saját költségvetéséből 
biztosítja. 
 
Felhatalmazza a polgármester a munka megrendelésére. 

 
 
 
Ivanovics István polgármester:  
 

- Két szolgálati lakás javítása, festése elkészült, jelenleg a volt fogorvosi lakás felújítás 
folyik, ahol sok a munka, mert nagyon elhanyagolt. 

- Felmerült az óvodavezető részéről, hogy az óvodánál nincs eleget a karbantartó. Ez 
nem így van, rendszeresen jár az óvodába is, elvégzi a szükséges munkákat, 
természetesen nem tartózkodhat mindig ott, hiszen az egész faluban rengeteg a munka. 

- Szavatosság már nincs az orvosi rendelő épületére, ezért a legszükségesebb munkákat  
      el kell végeztetni. 
 

Balla Jánosné képviselő: Egy karbantartó van a faluban, mindenhol egyszerre nem tud ott 
lenni. Véleménye szerint elég sokat van az óvodában. 
 
Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
                                                      Kmf. 
 
 
 
 
               Ivanovics István                                           Koncz Anita 
                  polgármester                                                  körjegyző 
 
 
 
 
                                   Balla Jánosné            Kapás Antalné 
                                       jegyzőkönyv-hitelesítők 
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